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Rådet för funktionshinderfrågor 

 

 

 

Besök: Storforsplan 36, Farsta centrum 

Post: Box 113, 123 22 Farsta 

Tel växel: 08 508 18 000 

E-post: farsta@stockholm.se 

Hemsida: start.stockholm/farsta 

 

   

Funktionshinderrådets sammanträde 
den 11 april 2022, nr 2 

 
Jaan Kaur     DHR1

  

Beatrice Kolijn    DHR1  

Lena Nisula Wester    SRF2  

 

 

Förhinder  
Anton Ullvin     Funktionsrätt4 

Anton har förhinder på grund av att inga tolkar fanns tillgängliga 

Anne Sjökvist    HRF3  

Marie Korsén     Funktionsrätt 4  

    

   

Vakans 

Rådet har en vakant plats 

 

Tjänstepersoner 

Per-Ove Mattsson   Avdelningschef 

Wiveca Eklund   Verksamhetscontroller 

 

 

 

 

Wiveca Eklund 

Sekreterare 

 

 

 

 

    

Ordförande    Ledamot 
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§ 1 Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes. 

 

§ 2 Val av ordförande för mötet 

Till mötets ordförande utsågs Beatrice Kolijn. 

 

§ 3 Val av justerare och tid för justering 

Ordföranden Beatrice Kolijn och ledamoten Lena Nisula Wester 

utsågs att justera protokollet. Justering sker onsdagen den 13 

april.  

 

§ 4 Anmälan av protokollet från förra mötet 

Protokollet från rådets möte den 7 mars 2022 anmäldes och lades 

till handlingarna. 

 

§ 5 Ärenden till nämndsammanträdet den 21 april 2022 

 

Ärende nr 2: Underlag för budget 2023 med inriktning för 2024 

och 2025 

Rådet anser det viktigt att de som kommer som nyanlända och 

har en funktionsnedsättning får ett tillgängligt erbjudande om 

boende.  

Vad gäller alla nybyggda områden så är det sparsamt med 

parkeringar för funktionsnedsatta vilket försvårar att ta sig till 

bostaden. 

 

Ärende nr 5: Utöka öppettiderna på Odlarängens parklek och 

öppna förskola och Hökarängens öppna förskola  

Rådet hade inga ytterligare synpunkter. 

 

Ärende nr 7: Upprustning av parken Farstaängen i Farsta, 

etappen närmast Farsta centrum 

Rådet ser positivt på förslaget och att det är bra att material 

återanvänds. 

 

Ärende nr 10: Stockholms stads strategi för fritids- och 

ungdomsgårdar 

Rådet är positiva till strategin. 

 

Ärende nr 11: Strategi för idrottsanläggningar 

Rådet är positiva till strategin. Viktigt också att tänka på 

tillgängligheten för personer med funktionsnedsättningar. 
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Ärende nr 12: Handlingsplan för främjande av psykisk hälsa 

genom fysisk aktivitet bland ungdomar i Stockholms stad 

Rådet stöder förvaltningens förslag. 

 

Ärende nr 13: Skrivelse S om insatser för att hålla stadens 

parklekar öppna 

Rådet hade inga ytterligare synpunkter. 

 

Ärende nr 15: Stadsgemensam visselblåsarfunktion 

Rådet hade inga ytterligare synpunkter. 

 

Ärende nr 16: Trafikförändringar i SL-trafiken 2022/2023 

Rådet anser att när det är förändringar med trafikomläggningar så 

ska det skyltas ordentligt för alla grupper och att de är väl 

synliga. 

 

§ 6 Information från förvaltningen 

P-O berättar att inom området funktionsnedsättning så är det 

lugnt vad gäller Covid -19. Alla enheter har klarat sig bra under 

pandemin. Förvaltningens ekonomichef har fått ett nytt uppdrag 

på SLK som redovisningschef. Direktören går nu in som tf. 

ekonomichef och HR- chefen blir tf. avdelningschef inom HR 

tills rekryteringen är klar. 

Balanslistan uppdaterades, bilaga. 

 

§ 7 Rapporter 

Inga rapporter. 

 

§ 8 Övriga frågor 

Inga övriga frågor. 

 

§ 9 Nästa möte 

Rådets nästkommande möte är måndag den 16 maj 2022. 

Rådet kommer då att börja sitt möte 13.45 för att ha ett förmöte 

sen börjar själva mötet 14.15.  

 

§ 10 Avslut 

 


